



Measuring Equipment for Liquids and Gases

Competence for a global market

Messtechnik für Flüssigkeiten und Gase

vemm tec
Messtechnik GmbH

vemm tec Messtechnik GmbH
Gartenstrasse 20
14482 Potsdam-Babelsberg
Germany
Tel. +49 (0) 331 / 709 62-75
Fax +49 (0) 331 / 709 62-70
E-Mail: info@vemmtec.com
www.vemmtec.com

08/2012 adho gessner consulting

Globally dedicated

As an internationally recognised producer and supplier of measuring instruments for liquids and gases, vemm tec enjoys an excellent reputation among users all over the world.

Founded in 1961 in Babelsberg near Berlin, the company has now branch offices in the Near and Far East and contact offices in 12 further countries. More than 70 percent of the total turnover is achieved by export activity.

Globally acting power corporations trust in the vemm tec brand. Tried and tested intelligent equipment and techniques, as well as innovative new and further development, mean our customers rely on our products.

Global engagiert

Als international anerkannter Produzent von Messgeräten für Flüssigkeiten und Gase hat vemm tec einen hervorragenden Ruf bei Anwendern in aller Welt.

1961 in Babelsberg bei Berlin gegründet, hat das Unternehmen mittlerweile Niederlassungen in Nah- und Fernost sowie Kontaktbüros in zwölf weiteren Ländern. Über 70% des Gesamtumsatzes gehen in den Export.

Weltweit tätige Energieunternehmen vertrauen der Marke vemm tec. Bewährte intelligente Technik sowie innovative Neu- und Weiterentwicklungen geben unseren Kunden Produktsicherheit.

Our reputation is our pledge

For vemm tec, quality and fair prices are part and parcel of a customer-oriented overall concept: Exemplary products, delivery on time and reliable service.

Liquid metering equipment

Precise flowmeters for all liquid and viscous media and many applications.

Gas metering equipment

High-tech measuring instruments for the natural gas industry and for all types of gases. With or without electronic data storage and transmission. For custody transfer measurements and industrial measurement.



**Guter Ruf
verpflichtet**

Qualität und faire Preise sind für vemm tec Bestandteil eines kundenorientierten Gesamtkonzeptes: vorbildliche Produkte, pünktliche Lieferung und zuverlässiger Service.

Flüssigkeitsmesstechnik

Präzise Durchflussmessgeräte für alle flüssigen und viskosen Medien und vielfältige Einsatzmöglichkeiten.

Gasmesstechnik

Hightech-Messgeräte für die Erdgasindustrie sowie für Gase aller Art. Mit oder ohne elektronische Datenspeicherung und -übertragung. Für eichpflichtige Messungen und Betriebsmessungen.

Measuring equipment for liquids

Our oval gear meters are employed as volume and flow measuring devices and are approved by the PTB as custody transfer systems. Remote transmission and alarm signalling is also possible by electronic equipment.

The vemm tec modular system provides for the optimum use of the oval gear meters in each measuring system. In combination with a counter, our instruments can be used as price calculators, difference calculators or batch meters.

Measuring equipment for gases

Various measurement tasks can be solved with our gas meters and converters. The instruments are approved both for custody transfer applications and for industrial measurements and they meet the highest demands as well as all national and international standards.

Equipment diversity and incorporated high-tech features make for high reliability and outstanding performance. Every measuring instrument is calibrated before delivery on state-approved in-house test stands.



Messtechnik
für Flüssigkeiten

Unsere Ovalradzähler werden als Volumenmessgeräte bzw. als Durchflussmessgeräte eingesetzt und sind für eichpflichtige Anlagen von der PTB zugelassen. Mittels Elektronik sind auch Fernübertragung und Alarmmeldung möglich.

Das vemm tec Modulsystem ermöglicht den optimalen Einsatz der Ovalradzähler in jeder Messanlage. In Verbindung mit einem Zählwerk sind unsere Geräte als Preiseinrechner, Differenzrechner oder Dosiermengenzähler einsetzbar.

Messtechnik
für Gase

Mit unseren Gaszählern und Umwertern werden verschiedenste Messaufgaben gelöst. Die Geräte sind zugelassen für eichpflichtige Abrechnungen ebenso wie für Betriebsmessungen, und erfüllen höchste Ansprüche sowie alle nationalen und internationalen Standards.

Große Ausstattungsvielfalt und integrierte Hightech-Features sorgen für hohe Zuverlässigkeit und herausragende Performance. Jedes Messgerät wird vor Auslieferung auf eingenannten staatlich anerkannten Prüfständen kalibriert.

vemm tec measuring devices are in use in more than 45 countries worldwide, night and day.



Messgeräte von vemm tec sind in über 45 Ländern der Erde, Tag und Nacht im Einsatz.